
Protokół z posiedzenia

Nr 13/19

Komisji Gospodarki Miejskiej

VIII kadencji

z dnia 20 listopada 2019 roku w sali 229c

Urząd Miasta Piły

(czas trwania od godz. 14.00 do 15.50)

W  posiedzeniu  wzięło  udział  sześcioro  członków  Komisji  Gospodarki  Miejskiej.  Listy

obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załącznik do protokołu. 

Na  posiedzeniu  nie  było  Przewodniczącego  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marka

Andruszkiewicza.

Wiceprzewodniczący  Marek  Toboła powitał  wszystkich  radnych  przybyłych  na

posiedzenie Komisji oraz zaproszonych gości, po stwierdzeniu quorum, otworzył obrady.

Temat obrad:

1. Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i  wydzierżawienie

nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia

umów - Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska; 

2. Projekt uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Piły uprawnień do

ustalenia wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności

publicznej  oraz  za  korzystanie  z  gminnych  obiektów  i  urządzeń  użyteczności

publicznej - Dyr. Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Edward Karnaś;

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/426/13 Rady Miasta Piły z

dnia  28 maja  2013 r.  w sprawie  przyjęcia  Regulaminu  utrzymania  czystości  i

porządku  na  terenie  miasta  Piły  -  Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Komunalnej  i

Mieszkaniowej Edward Karnaś;

4. Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulicy  Chopina  -  Dyr.

Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka;

5. Projekt  uchwały  w  sprawie  ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  w  sprawie

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul.

Dobrej i al. Wyzwolenia - Dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka;
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6. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Miasta  Piły  na  lata  2019  –  2029  -  Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina

Ślugajska; 

7. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019

rok - Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska;

8. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac Prezydenta  Miasta  Piły  w okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły; druk nr 249

9. Sprawy różne - posiedzenie dotyczące uchwalenia budżetu (ustalenie terminu).

Ad 1

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i  wydzierżawienie

nieruchomości  oraz  odstąpienie  od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  umów -

Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radna  Maria Kubica zadała pytanie dotyczące działki przy ul. Lelewela o pow.

ok. 330 m na trawnik i stwierdziła, że to trochę dużo, jak to faktycznie wygląda?

Czy jednak może ta działka być do sprzedaży czy nie?

➢ Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami Monika  Łukomska

odpowiedziała, że faktycznie to jest dość dużo, ale jest to taki teren gdzie

mamy równolegle to tego terenu jest kilka innych nieruchomości, które są

tak usytuowane, nie miasto nie ma do nich dostępu. Boki są zabudowane

przez nieruchomości prywatne. Nie ma jak tej działki sprzedać. Po prostu

nadaje się do wynajmu bądź dzierżawy. 

2. Radny  Grzegorz Płachta zadał pytanie odnośnie trzech działek pod działalność

reklamową. Czy ktoś tam postawił tablicę i wynajmuje ją w celach reklamowych

czy reklamuje swoją działalność, jak to wygląda?

➢ Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami Monika  Łukomska

odpowiedziała, że firma wynajęła pod swoją działalność, jest to restauracja

Nad Rozlewiskiem i to ona się reklamuje. 

3. Radny Grzegorz Płachta zadał pytanie odnośnie działek rolnych nr 29, 30, 121.

Co to za działki i jaka jest ich powierzchnia?

➢ Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami Monika  Łukomska

odpowiedziała, że są to działki na Motylewie. Działka nr 29 to jest 3351 m,

nr 30 to jest 1 hektar 2940 m i działka nr 121 to jest 2 hektary 2461 m.
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Ta ostatnia działka jest owszem duża, ale bardzo długa, wąska i typowo

rolnicza, więc nic zabudować nie można. 

4. Radny  Grzegorz  Płachta zadał  pytanie,  która  działka  była  w  przetargu  z

Motylewa i jaka jest jej powierzchnia? Ilu było chętnych do przetargu? 

➢ Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami Monika  Łukomska

odpowiedziała, że to działka nr 407 o powierzchni 5770 m. W 2016 roku

był  przetarg  i  na  podstawie  tego  przetargu  umowa  została  zawarta.

Rzadko się zdarza tak, że nikt tych wydzierżawionych działek nie uprawia. 

Radny  Grzegorz  Płachta powiedział,  że  jeżeli  grunty  należą  do  Skarbu  Państwa  to

każdorazowo te grunty są wystawiane do przetargu oczywiście  ograniczonego  przyczyn

czysto ekonomicznych, czasami te grunty nie są wystawiane do przetargu, a są za to

przedłużane umowy dzierżawy. W przypadku kiedy rolnik ma zobowiązania wieloletnie

(5-cio letnie) i pozwala mu się te zobowiązania dokończyć i po zakończeniu grunt jest

wystawiany do przetargu. Radny Grzegorz Płachta nie rozumie mechanizmu, który jest

stosowany w mieście. Sądzi, że na te działki i tak byliby chętni. Nawet jak byłaby to

łąka, ponieważ są do tego dopłaty. A łąki mimo wszystko tylko raz do roku musi być

skoszona. Radny Grzegorz Płachta chciałby postawić formalny wniosek, żeby te działki

rolne wyłączyć z procedowania tej uchwały i procedować nową uchwałę, w której będzie

zapis,  że   te  działki  zostaną  wystawione  do  przetargu  ograniczonego  dla

rolników,mieszkańców gminy Piła i gmin sąsiednich. 

5. Radna Maria Kubica chciałaby wiedzieć czy taki wniosek nie będzie sprzeczny z

prawem?

➢ Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami Monika  Łukomska

poinformowała, że taki wniosek nie będzie sprzeczny z prawem. To jest

kwestia właściciela danej nieruchomości. 

6. Radny Kazimierz Sulima zadał pytanie kiedym kończy się dzierżawa tych dużych

działek? Z jakim dniem się kończy dzierżawa? 

➢ Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami Monika  Łukomska

poinformowała,  że  umowy  były  zawarte  na  trzy  lata.  Do  końca  Pani

Dyrektor nie pamięta daty czy to jest listopad czy grudzień tego roku. 

7. Radna  Maria  Kubica  zadała  pytanie  dotyczące  o  dopłat  unijnych,  o  których

wspominał  radny  Grzegorz  Płachta.  Czy  aby  otrzymać  taką  dopłatę   nie

potrzeba  mieć  odpowiednio  dużego  obszaru  gruntów?  Czy  nie  trzeba  mieć

wykształcenia rolniczego, żeby można było ubiegać się o dotację?  
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➢ Radny  Grzegorz  Płachta  poinformował,  że  tylko  rolnik  może  o  takie

dopłaty się starać. Dopłata jest po to, żeby zrekompensować ewentualne

straty rolnika. Dalej wypowiada się radny. 

8. Wiceprzewodniczący Marek Toboła zadał pytanie czy posiadamy informacje czy

dzierżawcy,  którzy  teraz  mają  podpisane  umowy dzierżawy korzystają  z  tych

dopłat unijnych? 

➢ Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami Monika  Łukomska

poinformowała, że nie ma takich danych. 

Radna  Maria  Kubica powiedziała,  że  na  poprzedniej  sesji  przyjmowaliśmy  takie

uchwały,  które  pozwalały  na  przedłużenie  dzierżawy  i  teraz  nagle  pojawia  się  taka

propozycja.  Sugeruje,  żeby  sprawę  przemyśleć  i  od  jakiegoś  momentu  te  nowości

wprowadzić. Radna Maria Kubica sądzi, że ci, którzy są zainteresowani dzierżawą mogą

mieć głos sprzeciwu. Dlaczego poprzedni otrzymali inne warunki, a teraźniejsi już nie. 

9. Radny  Mieczysław  Karpiński zadał  pytanie  o  parking  strzeżony  przy  ul.

Bydgoskiej. Tam też jest prawie 1 hektar gruntu, w miejscu dość eksponowanym.

Jakie są konsekwencje tej umowy, ponieważ jest umowa na czas nieoznaczony,

pod jakimi warunkami możemy ją wypowiedzieć, w jakim czasie itd.?

➢ Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami Monika  Łukomska

odpowiedziała,  że to  nie  ma już  znaczenia  czy to  jest  umowa na czas

nieoznaczony czy oznaczony. Treść umów jest już tożsama. Chodzi tutaj

tylko o okres obowiązywania.  Jest trzymiesięczny okres wypowiedzenia.

Jeżeli ktoś nie płaci to również jest rozwiązywana umowa. Nakłady takie

jak pawilon do obsługi parkingu jak i ogrodzenie są własnością najemcy.

Umowa jest tak skonstruowana, że w przypadku rozwiązania umowy ktoś

to  z  tego  terenu  musi  usunąć.  Nie  ma zwrotów kosztów  poniesionych

nakładów. 

10.Wiceprzewodniczący  Marek Toboła zadał  pytanie  czy  takie  zmiany  w trakcie

trwania umów są dobre? Czy dobre jest wypowiedzenie umów i wystawienie tych

działek na sprzedaż? Czy zamierzony efekt będzie satysfakcjonujący? 

➢ Z-ca  Prezydenta  Krzysztof  Szewc odpowiedział,  że  nie  dziwi  się

zmianom,  które  radni  proponują.  Jeżeli,  w  którymś  momencie  trzeba

zmienić  politykę  to  trzeba  to  zrobić.  W  ogóle  się  wobec  temu  Z-ca

Prezydenta  Krzysztof  Szewc  nie  sprzeciwia.  Może  się  okaże,  że  będą

lepsze warunki. decyzja należy do radnych. 
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11.Radna  Maria  Kubica  zadała  pytanie  czy  nie  ma  ograniczeń  ilościowych  do

wydzierżawienia danego gruntu? Żeby nie przechodziły one z mocy zasiedzenia

na własność dzierżawcy. I co na tej działce jest robione? Czy to jest np. łąka czy

jakieś grunty rolne?

➢ Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami Monika  Łukomska

odpowiedziała, że można bez ograniczeń dzierżawić grunty. Ale po trzech

latach jest zawierana kolejna umowa. 

➢ Radny Grzegorz Płachta poinformował, że rolnik jeśli wydzierżawia jakiś

grunt  to  mimo  wszystko  ponosi  jakieś  ryzyko  tej  działalności,  a  ma

obowiązek utrzymania tego gruntu. 

Radny  Grzegorz  Płachta w  tej  chwili  wniósł  formalny  wniosek  o  wydzielenie  z

procedowania  aktualnej  uchwały,  o  której  mowa,  projektu  nieruchomości,  które  są

gruntami rolnymi, żeby wystawić je do przetargu a nie na sprzedaż. Są to punkty 13 i 14

projektu. 

Wiceprzewodniczący  Marek  Toboła  również  zgłosił  wniosek  formalny  nawiązując  do

swojej myśli, podzielając realnie pogląd  Radnego  Grzegorza Płachty.  Ale aby też nie

dokonywać wycinkowo dość istotnej zmiany strategii polityki w tym zakresie w trakcie.

Zostawić  projekt  w  proponowanym  brzmieniu,  natomiast  poprosić   Dyrektor  Wydz.

Gospodarki  Nieruchomościami  Monika  Łukomska  o  przygotowania  szczegółowej

informacji  odnośnie  zasobów  gruntowych,  które  mogłyby  być  sprzedane  i

wydzierżawione w innej formie, aby Rada mogła spojrzeć na to zagadnienie w szerszym

aspekcie.  Radna  Maria  Kubica zaproponowała  ewentualne,  dodatkowe  spotkanie

komisji, żeby przyjrzeć się i zapoznać z danymi gruntami. Natomiast Radny Mieczysław

Karpiński stwierdził, że wniosek Radnej Marii Kubicy jest bezzasadny. 

Głosowanie wniosku formalnego nr 1:

3 głosy “za” (Radny Mieczysław Karpiński,  Radna Magdalena Pabich,  Radny Grzegorz

Płachta)

3  głosy  “przeciw”  (Wiceprzewodniczący  Marek  Toboła,  Radna   Maria  Kubica,  Radny

Kazimierz Sulima)

Głosowanie wniosku formalnego nr 2:

3 głosy “za”, 3 głosy “przeciw”. (za: Wiceprzewodniczący Marek Toboła, Radna  Maria

Kubica,  Radny  Kazimierz  Sulima;  przeciw:  Radny  Mieczysław  Karpiński,  Radna

Magdalena Pabich, Radny Grzegorz Płachta)
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Głosowanie 1:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i

wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu

zawarcia umów.

3 głosów “za”, 3 głosy “przeciw”. 

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Salę opuszcza Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska. 

Ad 2

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Piły uprawnień do ustalenia

wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za

korzystanie  z  gminnych  obiektów  i  urządzeń  użyteczności  publicznej  -  Dyr.  Wydz.

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Edward Karnaś

Projekt tej uchwały głównie przedstawił Mecenas Łukasz Czarny. 

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie jaki jest katalog cen i opłat jakie ta

uchwała obejmuje?

➢ Mecenas Łukasz  Czarny  w odpowiedzi  przywołał  przepis  ustawy  o

gospodarce komunalnej. 

2. Wiceprzewodniczący  Marek Toboła chciał się upewnić czy dobrze zrozumiał, że

projekt  uchwały  w  związku  z  wymogiem  publikacji  w  Dzienniku  Urzędowym

porządkuje  sytuację  prawną  i  zbiera  w  jeden  dokument  wszystkie  wcześniej

istniejące dokumenty nie wnosząc, żadnych nowych i istotnych zmian w zakresie

uprawnień Prezydenta?

➢ Mecenas Łukasz Czarny  poinformował, że tak dokładnie jest. Podstawą

prawną  jest  ten  sam  przepis,  który  był  podstawą  prawną  tych

wcześniejszych uchwał. 

3. Radny  Mieczysław Karpiński  zadał  pytanie  jakie  są zamierzenie  Prezydenta,

jaka jest planowana polityka czy podnieść ceny czy też nie?

➢ Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc odpowiedział, że nie potrafi powiedzieć

czy  ceny  będa  zmianione  i  ewentualnie  o  ile.  Zależy  to  wszystko  od

bieżących sytuacji i szybkiej reakcji na zachodzące zmiany. A uprawnienia

Pan  Prezydent  posiadał  cały  czas.  A  decyzja  należy  do  radnych  jeżeli

chodzi o szybkość działania. 

6



Głosowanie 2:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  w  sprawie  powierzenia  Prezydentowi  Miasta  Piły

uprawnień  do  ustalenia  wysokości  cen  i  opłat  za  usługi  komunalne  o  charakterze

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności

publicznej.

4 głosy “za”, 2 głosy “wstrzymujące”. 

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Salę opuszcza Mecenas Łukasz Czarny.

Ad 3

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/426/13 Rady Miasta Piły z dnia 28

maja 2013 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie

miasta Piły - Dyr. Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Edward Karnaś

Radna Maria Kubica wypowiedziała się na temat uli, w których malowaniu brała udział

w UAM Piła. Wykłady edukacyjne na temat pracy pszczół bardzo interesujące. Dzieci i

dorośli zadowoleni z takiej inicjatywy. 

Dyr. Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Edward Karnaś poinformował, że

jesteśmy w posiadaniu pozytywnej opinii Powiatowego Inspektora Sanitarnego. Została

dokonana  analiza  tego  projektu  uchwały  pod  kątem merytorycznym.  Ta  opinia  była

pozytywna. Zostało wykazane, że miód z pasiek miejskich nie odbiega jakością od miodu

z terenów wiejskich. Z tego powodu, że nie stosuje się w mieście środków chemicznych i

przez to jest lepszej jakości. 

Głosowanie 3:

Radni zaopiniowali  Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/426/13 Rady

Miasta Piły z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości

i porządku na terenie miasta Piły.

6 głosów “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Salę opuszcza Dyr. Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Edward Karnaś.
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Ad 5

Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Dobrej i al. Wyzwolenia

- Dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie czy ten plan jest uchwalony w tych

samych granicach co plan poprzedni, ten który był zmieniany? 

➢ Dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka poinformowała,

że obowiązuje również zmiana, która była na obszarze poprzedniego planu

całego, ponieważ ona dotyczyła tylko tekstu i obowiązuje jedno i drugie.

Ale,  że  nie  stosowac  dwóch  aktów  jest  to  obwieszczenie  jak  przy

jednolitym tekście ustawy. 

Głosowanie 4:

Radni zaopiniowali  Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul.

Dobrej i al. Wyzwolenia.

6 głosów “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 4

Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulicy Chopina - Dyr. Miejskiej

Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny Mieczysław Karpiński powiedział, że ten teren obejmuje również obszar

eksponowanych schodów, tarasów. Czy zakładane są jakieś zmiany w stosunku

do formy urządzenia tego terenu?

➢ Dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka poinformowała,

że nie będzie tam zmian, nie powstaną tam nowe budynki. Będzie to teren

małej  architektury  rekreacyjnej  związanej  z  parkiem.  Chcemy  tylko

opracować plan zagospodarowania, żeby pewne elementy przemyśleć przy

lokalizacji tych funkcji użyteczności publicznej na terenie po MWiK. 
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Głosowanie 5:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulicy

Chopina.

6 głosów “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Salę opuszcza Dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka.

Ad 7 i 6

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok -

Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2019 – 2029 - Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska

W tym momencie przyszedł radny Powiatu Rafał Zdzierela.

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie odnośnie WPF. Co z halą sportową

przy Szkole Podstawowej nr 7? Zadała pytanie o kwestie dofinansowania zadania

związanego z Muzeum Stanisława Staszica w Pile, dotyczącego na modernizacje i

funkcjonowanie?  I  co  ze  skrzyżowaniem  ulic  Roosevelta  i  Tucholskiej?  Co  z

modernizacją i elewacją Szkoły Podstawowej nr 1?  

➢ Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska odpowiedziała, że skrzyżowanie

ulic  Okólna,  Roosevelta,  Tucholska  jest  bardzo  ważne  i  to  zadanie  nie

wypada z WPF. Otwarcie ofert i podpisanie umowy będzie prawdopodobnie

już w styczniu. Jeśli chodzi o muzeum to zadanie ciągle jest zgłoszone do

dofinansowania,  jesteśmy  po  opinii  formalnej.  Czekamy  czy  Marszałek

będzie miał na to pieniądze. A w Urzędzie Marszałkowskim na ten cel nie

było  za  wiele  środków.  Natomiast  jeśli  chodzi  o  rewitalizację  Szkoły

Podstawowej nr 1 to tutaj też są pieniądze znaczone, ponieważ o zadanie

nie  mogło  być  realizowane  wcześniej  w  ramach  WRPO.  Jest  to  obiekt

wpisany  do  rejestru  zabytków,  ale  nie  o  klasie,  która  pozwalałaby

sięgnięcie po pieniądze  z budżetu Ministerstwa, więc o te pieniądze nie

mogliśmy  się  ubiegać.  Z  drugiej  strony  jest  to  zbyt  niski  wartościowo

budynek,  aby  pozyskać  dofinansowanie  również  od  Marszałka
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Województwa Wielkopolskiego. Ewentualnie możemy tylko pozyskać środki

z projektu Jessiki  2 na rewitalizację.  Jeśli  chodzi  o  halę  sportową przy

Szkole  Podstawowej  nr  7  to  jest  to  nowa  hala  i  nie  można  pozyskać

środków z Jessiki 2. A brakuja nam na nią ok. 14 mln zł, tak wynika z

kosztorysu.

 

W tym momencie salę opuścił radny Grzegorz Płachta. 

Głosowanie 6:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2019 – 2029.

5 głosów “za”, (1 radny nieobecny).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

W tym momencie na salę wrócił radny Grzegorz Płachta.

Głosowanie 7:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały

budżetowej na 2019 rok.

6 głosów “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 9

Sprawy różne - posiedzenie dotyczące uchwalenia budżetu (ustalenie terminu).

Ad 8

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny Grzegorz Płachta zadał pytanie o ogrzewalnie miejską? 

➢ Z-ca  Prezydenta  Krzysztof  Szewc poinformował,  że  lada  moment

zostanie ogłoszony konkurs i wówczas zobaczymy czy ktokolwiek będzie

chętny podjąć się tego typu zadaniu. Jest to zadanie niewątpliwie trudne,

ze  względu  na  rodzaj  osób  tam  przebywających.  A  miejsce  MOPS  na

pewno jakieś znajdzie. 
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W wyniku wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący  Marek Toboła, dziękując

wszystkim za przybycie, zamknął obrady Komisji.  

                      

Protokół sporządziła:         Protokół podpisał:

Klaudia Kamińska                        Wiceprzewodniczący Komisji

       Gospodarki Miejskiej

            Marek Toboła

Protokół nr 13/19 VIII kadencji podpisali ponadto:

Lp. Imię i nazwisko Podpis

1.  Mieczysław Karpiński

2.  Maria Kubica

3.  Magdalena Pabich

4.  Grzegorz Płachta

5.  Kazimierz Sulima

6.
 Marek Andruszkiewicz 

delegacja
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